
 

Den Helder 21-6-2022 

Schriftelijke vragen (art. 36 Rvo) aan het college van burgemeester en wethouders over de 

ontwikkeling van zonneparken in Den Helder.  

Geacht college, 

In het Noordhollands Dagblad van donderdag 26 mei lazen wij het bericht dat uw college mee wil 

werken aan de realisatie van een zonnepark met de grote van 17,5 hectare1. Dit zonnepark is twee 

keer zo groot als het eerder gerealiseerde zonnepark bij Kooypunt. Deze oppervlakte is vergelijkbaar 

met buurten als de Golfstroombuurt, Indische Buurt-Zuid of de Deltabuurt. Het voorgenomen plan 

heeft dus een grote ruimtelijke impact. 

Na de realisatie van een aantal zonneparken in onze gemeente vinden we eigenlijk een zonnepark 

van beperkte toegevoegde waarde voor het landschap. In de nota Zonneparken wordt gesproken 

over een groenstrook aan de zijdes van een park. Deze ontbreekt op dit moment bij het zonnepark 

bij Kooypunt en het zonnepark aan de Van der Sterrweg. Het hek is bijvoorbeeld goed zichtbaar. Op 

deze locatie mist ook op dit moment een informatiebord waarop inwoners kunnen zien hoeveel 

stroom er is opgewekt. 

We zien ook de ontwikkeling dat grond steeds schaarser wordt als we kijken naar de grondbehoefte 

voor woningbouw en de landbouw. Er liggen grote ruimtelijke opgaven voor ons. Ook gaan de 

ontwikkelingen snel als het gaat om het opwekken van duurzame energie. Er zijn inmiddels 

fietspaden ontwikkeld die stroom opwekken. Dit juichen we dan ook toe, omdat hiervoor geen extra 

grond nodig is. 

Er ligt naar onze mening ook nog steeds voldoende ruimte om zonnepanelen op daken te realiseren. 

Op Zonnedakje ziet u dat er voldoende potentie is als het gaat om zonne-energie op het dak. 

Ook vragen wij ons af of er iets wordt gedaan aan de biotoop om de flora en fauna een kans te geven 

bij dit soort parken van deze omvang.  

We horen daarnaast geluiden dat er problemen zijn met het terugleveren van energie aan het net 

door particulieren en ondernemers die voor grote bedragen hebben geïnvesteerd of gaan investeren. 

Over het terugleveren van stroom heeft het Noordhollands Dagblad in de weken na de publicatie 

over het initiatief meerdere berichten geschreven2.  

                                                           
1 Nieuw zonnepark met veertigduizend zonnepanelen op Kooypunt in Den Helder | Noordhollands 

Dagblad 

 
2 Het overvolle stroomnet vertraagt woningbouw, ondernemen en verduurzamen. Om dat te 

verhelpen, vraagt ’de grootste verbouwing van Nederland sinds de wederopbouw’ | Noordhollands 

Dagblad 

https://zonnedakje.nl/noord-holland
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220526_11747858
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220526_11747858
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220603_50287854
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220603_50287854
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20220603_50287854


Het zou zonde zijn als inwoners investeren in zonnepanelen en dat hun opgewekte energie niet 

teruggeleverd kan worden aan het net en door de gemeenschap. 

We hebben daarom een aantal vragen: 

1. Op welk moment wordt de gemeenteraad geïnformeerd over deze ontwikkeling Heldair II? 

2. Welk gebied is de beoogde locatie van Heldair II? 

3. Voldoen de huidige zonneparken aan de ruimtelijke randvoorwaarden uit de nota 

Zonneparken? Zo nee, wat zijn de mogelijkheden om de ruimtelijke kwaliteit te verbeteren? 

4. Op welke manier wordt de gemeenteraad nog betrokken bij deze besluitvorming? Wordt 

hier een bestemmingsplan voor opgesteld of is hier een uitgebreide omgevingsvergunning 

voor aangevraagd? 

5. Welke andere zonneparken zijn nog in ontwikkeling? 

6. Zijn de zonneparken tijdelijk of permanent vergund? 

7. Hoe wordt er omgegaan met de flora en fauna binnen de zonneparken? 

8. Welk percentage gemeentelijke vastgoed is nog niet voorzien van zonnepanelen terwijl deze 

wel geschikt zijn voor zonnepanelen volgens Zondakje.nl? 

9. In hoeverre zijn de gemeentelijke ambities al gehaald als het gaat om het vervullen van de 

energiebehoefte? 

10. Is uw college het met het CDA Den Helder eens dat de uitgangspunten van de nota 

zonneparken achterhaald zijn? Er wordt onder meer gesproken over krimp bloembollenteelt 

en agrarische activiteit en over verdere verzilting van de Koegraspolder in de nota. Dit laatste 

wil het CDA Den Helder juist voorkomen en oplossen. Schoon zoet water in de Koegraspolder 

is harder nodig dan ooit ten tijde van klimaatverandering.  

11. Zijn er in Den Helder initiatieven om daken te verhuren aan derden voor de aanleg van 

zonnepanelen. Zo nee, waarom niet? 

12. Zijn er in de gemeente als het gaat om het terugleveren van stroom door particulieren naast 

huishoudens alsmede grote bedrijfsdaken problemen? Zo ja, welke acties heeft het college 

uitgezet om de problemen op te lossen? 

13. Is het mogelijk dat straks nog minder bedrijven kunnen terugleveren aan het net als een 

tweede zonnepark wordt gerealiseerd? 

14. Hoe kijkt u tegen het voorstel aan van CDA Noord-Holland over de buurtbatterij 3 ? Bent u 

bereid mee te werken aan dergelijke oplossingen? 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie van het CDA 

 

Robert Bak 

                                                           
 
3 CDA Noord-Holland op Instagram: "CDA Noord-Holland introduceert… de #buurtbatterij! Duurzaam, 

innovatief en goed voor de energierekening ♻️Vandaag bespreekt Statenlid…" 

https://www.instagram.com/p/CewKFGDIgoK/?igshid=YmMyMTA2M2Y=
https://www.instagram.com/p/CewKFGDIgoK/?igshid=YmMyMTA2M2Y=

